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Gewijzigde opzet Hazenkamper en sektie-periodieken

Binnen de vereniging werden de volgende periodieken verspreid:
Hoofdbestuur
De Hazenkamper, 1350 st aan leden en relaties, 10 x per jaar.
Gvmnastiek en turnen
Turnbulletin, onregelmatig voor turnleden en leiding.
Soms bericht aan alle leden over b.v. vacanties e.d.
Badminton
Geen specifieke regelmatige berichtgeving
Honk- en softbal
Weekbericht aan leden en sponsors, 20 61 30 x per jaar.

KorÍbal
Weekbericht aan leden, ca25 x per jaar.

De kosten voor het totaal aan berichtgevingen beloopt ca. / 20.000,- per
jaar. Opgemerkt moet worden dat niet alles aan het doel beantwoordt.
Vooral de Hazenkamper is met zijn beperkte ruimte, weinig edities, relatief
lange productietijd en lange periode die één uitgave dekt ongeschikt voor
actuele informatie voor leden. Juist hierdoor ontstaat bij sekties de behoefte
aan weekberichten zoals bij de sekties honk- en softbal en korfbal. Deze
laatste geeft al sinds haar oprichting met veel succes een eigen blad uit,
genaamd de Hazenpeper.

Om binnen hetzelfde budget er., zo mogelijk, goedkoper tegemoet te komen
aan de behoefte aan meer actuele informatie wordt de berichtgeving binnen
de vereniging gewijzigd. Hoofdbestuur en sekties geven voortaan hun eigen
periodiek uit en zljn zelf verantwoordelijk voor teksten, productie en

verspreiding. Bij de sektie badminton zal de berichtgeving voorlopig
plaatsvinden middels het mededelingenbord in de sporthal.

De Hazenkamper zal voortaan worden verzonden naar algemene leden,

bestuursleden en kader, overheden, sportbonden, adverteerders en

sponsoren. De sektieperiodieken worden verspreid onder eigen leden,

sektiesecretariaten, hoofdbestuursleden, zusterverenigingen.

Het is natuurlijk niet de bedoeling dat u nu aankondigingen over b.v.
wedstrijden en toernooien mist. Wenst u meerdere periodieken te ontvangen

neem dan contact op met de administratie of het eigen secretariaat.



Algemene ledenvergadering maandag 17 januari 1995
Clubhuis Winkelsteegseweg 208, aanvang 20.30 uur.
Agenda: l. Opening, mededelingen, ingekomen post.

2. Verslag ledenvergadering2T juni 1994.

3. Huldiging jubilerende leden

4. Jaarverslag
5. Financieel jaarverslag

6. Kasverslag en benoeming kaskontrole-commissie
7. Clubbladen
8. Verplaatsing sektie honk- en softbal naar staddijk
9. Toekomst turnaccommodatie

Beknopt verslag LLV 27 juni 1994
1. Opening. mededelingen. insekomen oost
Er zrjn enige berichten van verhindering.
2. Verslas ledenvereaderine 22 november 1993

Het verslag ontbreekt, excuses.

3. Clubblad
De Hazenkamper voldoet niet op alle fronten. De produktietijd is te lang om
het blad te gebruiken voor actuele aankondigingen. Besloten wordt tot een

andere infovoorziening met een periodiek per sektie en een algemeen blad
in kleinere oplage dat wordt verspreid naar besturen, kader, buitenwacht
en -niet sektiegebonden- leden.

4. Besrotinsen
De begroting van het hoofdbestuur veranderd op het onderdeel clubblad. De

verenigingsbijdrage gaat hierdoor van f 18,- (1993) ,naar f 10,- per lid per
jaar. Alle begrotingen worden goedgekeurd.

5. Vemlaatsine honk- en softbal naar sportpark Staddijk
Aan het, door de gemeente beschikbaar gestelde, budget komen we ca. een

ton te kort. Hierover wordt uitgebreid gediscussieerd. De vergadering acht

het tekoÍ niet acceptabel en besluit dat doorgegaan kan worden met de

plannen onder voorwaarde dat de lasten zodanig beperkt blijven dat we ons

niet uit de markt prijzen.
6. Toekomst turnaccommodatie
In september 1995 loopt de huurovereenkomst af. Een commissie werkt aan

de ontwikkeling van plannen. Er is nog geen concreet voorstel.
7. Oprichtins stichtins exoloitatie accommodaties.

Plannen hiervoor moeten nog nader worden uitgewerkt.
8. Rondvraag.
Geen vragen, voorzitter sluit hierna de vergadering.
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NIEUWS - NIEUV/S . NIEUV/S
van Ria Kersten

Voor u ligt de Hazenkamper nieuwe stijl. Dit blad wordt voortaan

verzonden aan donateurs, sponsors, adverteerders, gemeentelijke instel-

lingen, bonden, Ieden van verdienste, leiding, bestuurders en overige

geïnteresseerden. Een hele verandering, want de Hazenkamper wordt dus

niet meer toegestuurd aan alle leden. De sekties maken voortaan een eigen

bericht en al deze berichtgevingen gaan ook naar de adverteerders. U ziet

nu dus nog vaker de naam van de adverteerder, hetgeen hen hopelijk ten

goede komt, want zoals u weet adverteren ze niet voor niets, ze hopen zo

meer Hazenkampers onder hun cliëntèle te kunnen rekenen.

Wat staat u allemaal te wachten in de Hazenkamper nieuwe stijl? Ik heb op

mij genomen regelmatig intervieuws te houden met spelers, adverteerders,

coaches enz. Dat lukte mij op deze korte termijn helaas niet meer,

maar....let op de volgende berichtgevingen, u hoort vast meer van mij.
Deze keer dus een zo uitgebreid mogelijke nieuwsrubriek! Verder is het de

bedoeling dat de sekties, wat minder aan t[d gebonden, informatie
aanreiken, leden kopij insturen en ook sponsoren en adverteerders mogen

hun bedrijf profileren.

Het le team van de sektie korfbal is na de veldcompetitie gedegradeerd. Dat
was spijtig, maar ik denk niet verwonderlijk. Ze spelen nu een klasse lager
en dat is aan de gewonnen wedstrijden te merken. Vaak winnen ze, soms

verliezen ze nipt, al met al lijkt het geen slechte zaak. Een wedstrijd winnen
is per slot van rekening leuker dan bijna iedere keer verliezen. We zullen
maar afwachten hoe de zaalcompetitie verloopt, wellicht promoveren ze dan
wel weer. Het ledenaantal bij deze jongste sektie groeit gestaag en ik kan u
melden dat ze inmiddels meer dan 100 leden/donateurs hebben, ik vind dat

zeker een felicitatie waard.

Bij de sektie gymnastiek en turnen is volop leven in de brouwerij. Ze
hebben dit seizoen natuurlijk alweer de nodige nieuwe leden ingeschreven

en ook verder is er hier een en al actie .

De springwedstrijden in de turnhal (eind november) waren en knallend
succes. De organisatie was volledig in handen van Soraya Hijmering en

Yvonne van Seventer. Er werden geen wanklanken gehoord en zij kregen

aan het eind van de middag zeer terecht van de voorzitter een bos bloemen.



Bij dit soort gelegenheden draai ik altijd "koek en zopie" , waardoor lk zelf
ook van het sfeertje kan proeven, ik kan u verzekeren dat het altijd erg
gezellig is. Mocht u deze wedstrijden nog nooit bezocht hebben, kom dan

eens kijken als er weer iets wordt georganiseerd.

Nieuw dit jaar was een instuif, georganiseerd door de jeugdcommissie onder
leiding van Edwin Zegers. Er waren de nodige zwaÍÍe pieten aanwezig die
de kinderen van alles leerden op het springkussen en in de valkuil. De
kinderen kregen pepernoten en limonade, ze mochten grabbelen en hebben
zich kostelijk geamuseerd. Andere zwarÍe pieten bezochten weer alle jeugd
gyrnnastiek- en turngroepen. Petje af voor Marlon Lanters die dit prima
coördineert, zorgt voor zakjes met lekkers en eten voor de pieten.

Als laatste dit jaar staan er een kerstinstuif op het programma, zie elders in
deze Hazenkamper. Deze instuiven worden druk bezocht en zijn zeker de
moeite waard. Verveelt uw kind zich een beetje gedurende de kerstvakantie?
Wellicht is het een goed idee om het naar zo'Ír instuif te laten gaan. Je hoeft
geen lid te zijn van de sektie gymnastiek-turnen en het kost slechts Í 2,50.

Bij de sektie badminton loopt het ledenaantal nog niet helemaal naar wens.
Ze kunnen er nog leden bij hebben en hopen in januari weer op volle
sterkte te zijn. Hebt u ook zin om eens een pluimpje te slaan maar weet u
niet of u het leuke vindt? Op vrijdagavond bent u van harte welkom in de
sporthal aan de Cipresstraat. Jeugdleden tlm 12 jaar trainen van 18.00-
19.00 uur, 13 tlm 17 jaar van 19.00-20.00 uur. Senioren kunnen terecht
varr 20.00-24.00 uur. Er is leiding aanwezig en hebt u geen racket dan is
dat ook geen probleem, er zijn "leen"rackets aanwezig. De kosten voor zo'n
kennismakingsavond bedragen slechts / 5,-.
De donateurs van deze sektie krijgen overigens wel een Hazenkamper
toegestuurd omdat er (voorlopig) nog badmintonperiodiek komt. Er is bij de
sektie gekozen voor publicaties in de hal. De donateurs zouden daardoor
van informatie verstoken blijven, dus voor hen wel algemene informatie.

U kunt, indien u van een of meer sekties een periodiek wenst te ontvangen,
dit bij mij aanvragen. Er zullen mogelijk kosten aan verbonden zijn, dit
moet nog bepaald worden. Bel gerust (080-442628) als u hier meer over
wilt weten.

Het le team van honkbal is gedegradeerd. Jammer, maar er zat helaas niets
anders op. Volgende maand start de wintertraining en onder leiding van
Randy Sillië gaan ze er in "the winning mood" weer tegenaan. Wie weet
blijven ze maar kort in deze competitie en promoveren ze weer snel.
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Heren softbal heeft het beter gedaan, zij werden nagenoeg ongeslagen

kampioen en promoveren naar het landelijk niveau. Daar ontmoeten ze heel

sterke teams en ze zullen hard moeten werken om zich daar te handhaven.

Bij de jeugd is het afgelopen seizoen ook voortreffelijk afgesloten met als

kampioen de aspiranten 1. Er zijn dus de nodige feestjes gevierd waarbij ik
ook aanwezig mocht zijn.
Aan het eind van het seizoen werd het jaarlijkse peanuttoernooi
georganiseerd, waar door diverse teams uit den lande aan werd
deelgenomen. Helaas verviel i.v.m. het slechte weer de "all stars"
wedstrijd, maar desalniettemin was het een zeeÍ geslaagde dag. Dank aan de

organisatoren die er ieder jaar toch maar weer voor zorgen dat een en ander
op poten wordt gezet. Als afsluiting was er natuurlijk het mix-
softbaltoernooi. Dit toernooi wordt grotendeels georganiseerd door Ted de

Laat. Er wordt door eigen teams, maar ook door sponsoren en bedrijven
aan deelgenomen. Zoals gebruikelijk was dit weer een heel gezellige dag.
Ted en consorten zijn nu overigens alweer druk bezig met de organisatie
van het Jan van de Vegte Memorial van I en 2 april. Noteer deze data vast
in uw agenda, u krdgt dan top honk- en softbal te zien!
Hoe de diverse teams er dit seizoen uit gaan zien is nog niet bekend. Eerst
start de wintertraining en daarna zal pas bekeken worden wie in welk team
komt, afwachten dus maar.

U komt toch ook naar de nieuwjaarsreceptie op 8 januari? Het wordt vast
gezellig. Het clubhuis is vast weer mooi versierd door onze smeerploeg.
Deze ploeg bestaat (zoals binnen honkbalkringen algemeen bekend) uit Thea
Dingelhoff (verheugd zich het hele jaar op de kerstversiering) Fanny van de
Vegte en Lucy Wijshake (de broodbeleggers) en Marijke van Raaij (goed
voor broodkorstjes waarmee ze de schillenboer blij kan maken).
Het is wellicht de enige groep binnen de Hazenkamp die géén aanvulling
nodig heeft en ze hebben het verschrikkelijk gezellig onder elkaar.

Een dag voor de nieuwjaarsreceptie is het jaarlijks SPORTGALA in de
Schouwburg te Nijmegen. Hebt u zin in een ontspannen avondje na al de
feestdrukte en wilt u medeclubgenoten toejuichen omdat ze genomineerd
zijn (en wellicht een prijs in ontvangst mogen nemen) aarzel dan niet om
ook te komen. Het beloofd weer geweldig te worden.

Rest mij u allen heel fijne kerstdagen en een voorspoedig 1995 toe te
wensen. Tot volgend jaar.



TOPTURNSELEKTIE STERK IN BERLIJN

De turnsters van onze vereniging vielen tijdens de Berolina Cup 1994 net
buiten de medailles. Jammer genoeg moest Jacqueline Willemsen vlak voor
de wedstrijd vanwege een opgelopen blessure verstek laten gaan. Marleen
Deuning -10 jaar!- deed van zich spreken. Zij werd vierde in het individuele
klassement en miste op 0,10 punt na de bronzen medaiile.

Ons turnteam, vol verwachting vertrokken naar Berlijn moest een bittere pil
slikken. Onze beste turnster, Jacqueline Willemsen, kon wegens een licht
knieblessure op het laatste moment niet meedoen. Na een spannende

wedstrijd waren we uiteindelijk blij en trots met de vierde plaats achter
Berlijn, Budapest en de Zwitserse ploeg. Met deelname van Jacqueline
Wilemsen was zeker de derde, maar wellicht ook de tweede plaats haalbaar
geweest.

Marleen Deuning -een van de jongsten- bewees een aanstormend talent te
zijn. Zij turnde niet alleen voor het eerst keuze oefenstof maar ook haar
eerste internationale tournooi. Zlj groeide in de wedstrijd, haar oefeningen
werden strak en foutloos geturnd en oogstte daarmee veel lof van publiek en
jury. Met 35.950 punten bleef de bronzen medaille net buiten haar bereik.
Ook Fieke Willems eindigde knap met 34.800 als achtste, Kirsten v.d. Eijck
behaalde 32.950 en werd 27-ste.

Uitslag ploegen:

1. Berlin l, Duitsland
2. Budapest, Hongarije
3. STV, Zwitserland
4. SV De Hazenkamp, Nijmegen

Individueel klassement:

1. Yvonne Pioch
2. Rita Jakuti
3. Katrin Kewitz
4. Marleen Deuning
8. Fieke Willems
27. Kirsten v.d. Eijck

Berlin I 38.000
Budapest 36.450
Berlin 1 36.050
Nijmegen 35.950
Nijmegen 34.800
Nijmegen 31.950

109.800
106.2s0
103.1s0
t02.700



Het topsportbeleidsplan van de sektie gymnastiek en turnen

Na een sterk wedstrijdseizoen, met als topper de weergaloze prestaties

tijdens de Nederlandse Kampioenschappen in Deventer, is de selektie o.l.v.
de technisch kaderleden Hans Koster, Marc Tönissen en Elvira Becks sinds

begin augustus alweer volop in training. Het "topsportbeleidsplan" wordt
nauwgezet gevolgd. Eén van de belangrijkste pijlers van dit plan zijn de

dagelijkse trainingen. Het technisch kader heeft blijk gegeven dat zij in staat

is om de tumsters met een groot enthousiasme op te leiden tot Nederlands

topniveau. Wellicht kunnen we in de toekomst ook internationaal nog een

woordje meespreken. Maar er komt meer bij kijken dan het verzorgen van

goede trainingen.

Het technisch kader weet zich behoorlijk gesteund. In de turnzaal is Jos

Zwaan, oud-turntrainer, vaak aanspreekpunt voor trainers, ouders en

turnsters. Marijke van der Tuin zorgt er voor dat trainers en turnsters het

maximum uit de voorschriften kunnen halen. Zlj is nationaal jurylid en de

laatste jaren actief op alle internationale wedstrijden als WTM'er. Medische
ondersteuning komt van twee kanten: Nissim Yabo, geroutineerd fysio-
therapeut staat ons met raad en daad bij evenals KNGB-arts Tom Brandon.

Ook de vereniging -en het bestuur in het bijzonder- zal zich in dit beleid
moeten kunnen vinden en bereid zíjn er prioriteit aan te geven. Daarbij
speelt de bereidheid om op creatieve manieren te zorgen dat er voldoende

financiën beschikbaar zijn een belangrijke rol. Dit legt extra beslag op de

inzet van bestuurlijk kader. Het kost veel inspanning om de inkomsten voor
het topsportbeleid rond te krijgen.

Het TurnPromotieTeam brengt enerzijds geld in het laatje maar doet van de

andere kant een groot beroep op vrijwillige inzeÍ. Aan dit TPT zijn
sponsorinkomsten gekoppeld. De KNGB draagt met de -aflopende- PGR-
regeling een steentje bij en ook van de topsportsubsidie-regeling van de

Gemeente Nijmegen wordt dankbaar gebruik gemaakt.

De begroting wordt sluitend gemaakt met inkomsten uit contributies.
Aan het eind van dit turnseizoen zal het beleidsplan kritisch door het

bestuur worden getoetst. We hopen dat er voldoende basis gevonden kan
worden om Cit beleid over een groot aantal jaren voort te zetten. Juist een

meerjarenplanning is belangrijk om te komen tot wellicht grootse prestaties.

Wim Zegers



Regionaal turn-steunpunt? ?

De Koninklijke Nederlandse Gymnastiek Bond is druk doende haar

wedstrijdsportbeleid opnieuw vorm te geven. Een van de uitgangspunten is

het op poten zetten van een aantal regionale steunpunten. Onlangs was op
radio Gelderland, bij monde van de voorzitter van de KNGB, te horen dat
De Hazenkamp daar een goede gegadigde voor is!

TurnPromotieTeam

Hoofdsponsor:
Subsponsoren:

Zorgverzekeraar YGZ
Rabobank Nijmegen
Post Handelsonderneming
Thij ssen Recreatiespelen Heumen
Gebr. Zegers, groente en fruit
Videotheek Hollywood
Assurantiekantoor Dodemont
Blokker.

Het "TPT" timmerde de afgelopen zomer goed aan de weg. Het team kwam
zo't 15 keer in actie, waarbij de optredens tijdens de Vlaggenparade en

tijdens de zomerfeesten de absolute toppers waren. Maar de optredens in de

Duitse steden Oberhausen en Borcken waren er niet minder om.

Bij de TPT-leden zelf vallen de optredens zeer it de smaak. Gezellige
busreizen met jongens en meisjes, entourage, zondagochtendtrainingen en

applaus en waardering van het publiek lokt menig turnlid naar het TPT.
En opvallend is: ze blijven heel lang lid.

Het TPT staat centraal in onze club, bijna alle oudere jeugdleden zitten in
de jeugdcommissie en op het TPT. Deze leden zijn overal voor te porren,
zl1 zijn overal behulpzaam, assisteren bij lessen of geven zelf les. En een

ieder weet, wie de jeugd heeft, heeft de toekomst.

DE HAZENKAMP MAG TROTS ZIJN OP ZO'N CLUB JEUGDLEDEN!!
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TURNINSTUIF OP WOENSDAG 28 DECEMBERI

Hallo allemaal. De kerswakantie staat rveer voor de deur.

Het is dan weer tijd voor een grandioze Tuminstuif
Leden en nietJedm zijn van haÍe welkom op
woensdag 28 december a.s. in onze turnhal.

Je kunt hier turnen op de brugget bslkqL rampolines
en het luchtkussen.

Dit alles begeleid door bevoegdc trainers(steÍs) en (oud)turners(sters).

Tijden:
kleuteÍs 09.30-10.30 uur
jeugd 6 en Tjaar I 1.00-12.30 uur
jeugd 8 en 9jaar 13.30-15.00 uur
jeugd l0jaaren ouder 15.30-17.00 uur
senioren/jeugdcomm/ l5 j. en ouder 20.0È21 .30 uur

Adres:
Tumhal S.V. de Hazenftamp

Ptoegstraat 4A (zijsraat Muntweg)
Kosten: f 2.50 per deelnemer. Te betalen brj binnenkomst.

KOM OOK, JE KUNT ER MET PLEZIER TURNEN!

\



SPORTGALA 1995

Op zaterdag 7 jaluari 1995 vindt het zesde Sportgala Nijmegen plaats in de
schouwburg. Het gala begint om 20.15 uur.

De opzet is inmiddels wel wat veranderd. Naast de feestelijke uitreiking van
sportprijzen komt het Gala meer in het kader te staan van een sport-
ontmoeting. Opzet hiervan is dat de sportwereld, lees sportverenigings-
besturen, meer in de gelegenheid zullen zijn te spreken met sponsoren en
aanwezigen uit de politiek.

Hiervoor zal het prograrnma korter worden dan vooheen, dit duurt nu van
20.15 tot 2l .45 :u;r;r. Daarna zal in de hal van de schouwburg, met
achtergrond muziek, nagepraat kunnen worden.

Zoals u in de krant heeft kunnen lezen is het turnteam van De Hazenkamp
genomineerd voor de jeugdsport{eamprijs en is Marleen Deuning, onze
nationaal kampioene, genomineerd voor de jeugdsportprijs individueel. Alle
reden dus om in grote getale aanwezig zijn, hoe meer applaus voor onze
leden, hoe beter en gezelliger.

Ook de rest van het programma is zeer de moeite waard.

De toegang is gratis, er worden geen toegangskaarten uitgegeven.

BINGO

Zaterdag 17 december 1994
Clubhuis Winkelsteegseweg, ingang Oost Kanaaldijk

De bingo begint om 20.30 uur, de koffie staat klaar vanaf 20.00 uur.
Hoofdprijs ter waarde van ca Í 300,-

Bingokaarten voor de hele avond (negen ronden) Í 15,-

Nieuwjaarsreceptie

Zondag 8 januari 1994

Clubhuis Winkelsteegseweg, ingang Oost Kanaaldijk
De nieuwjaarsreceptie begint om 11.00 uur

t2



Verhuizing naar Sportpark Staddijk 11 december 1994

Simon Kersten

Konden we op de laatste ledenvergadering van de sektie honk- en softbal
nog geen zicht geven op de voortgang van de verhuizing naar sportpark
Staddijk, nog geen week later staat het er heel anders voor.

De geschiedenins

De aanleg van de honk- en softbalvelden op Staddijk is uiterst traag

verlopen. In eerste instantie was de oorzaak hiervoor vooral de slechte

weersomstandigheden. Toen eindelijk het weer omsloeg bracht de afdeling
SpoÍ en Recreatie van de gemeente Nijmegen Nisc '71 en De Hazenkamp

aan tafel om te praten over een mogelijke fusie als gevolg van het failleren
van Nisc '71. Het overleg met Nisc '71 liep op niets uit. Het leek er in die
tijd ook sterk op dat aanleg van onze velden op Staddijk geen enkele

prioriteit had, van zichtbare voortgang was geen sprake.

Het werd een mooie hete zomer, in deze periode werd het terrein bijna
helemaal droog. Sommige functionarissen van de gemeente hielden vol dat

de velden begin 1995 bespeelbaar kunnen zijn, maar mede gezien de

activiteiten ter plaatse en de hopeloze waterhuishouding geloofde niemand er
in. Dit geloof werd versterkt doordat Sport en Recreatie elk contructief
gesprek over de voortgang en een detailplanning heeft afgehouden.

Nieuwe plannine
De belangen voor de bouw van woonhuizen op Grootstal zijn van dermate
groot belang dat de gemeente zich geen uitstel meer kan permitteren en dat,

koste wat kost, de verhuizing van verenigingen doorgang moet vinden. Half
vorige week is de kogel door de kerk gejaagd en is ons informeel
meegedeeld hoe de verhuizing, middels een "noodplan" zal verlopen.

De velden zijn medio maart 1995 bespeelbaar. De gemeente bouwt in de

tussenliggende periode de velden volledig af. Overleg vindt plaats over de

bouw van de dugouts. Om materialen van Winkelsteeg te kunnen
hergebruiken wordt daar in januari al begonnen met de sloop en

overplaatsing van de hekwerken, slagkooi, backstop e.d. naar Staddijk.

Het clubhuis en kleedkamers

Nadat eind 1993 duidelijk werd dat voor het beschikbaar gestelde budget

niet het vastgestelde volume kan worden gebouwd is in december 1993 de

uiteindelijk opdracht tot realisatie in handen van de gemeente gegeven.

13



Het ontwerp van de gemeente mag bekend verondersteld worden en heeft
ieders instemming. De uitslag van onze ledenvergadering in juni is
schriftelijk meegedeeld aan de afdeling Sport en recreatie. Tot op heden is
hierop nog niet gereageerd. In bedoelde brief is meegedeeld dat de leden de
bouw op ons budget alleen acceptabel achten als uiteindelijk de exploitatie
niet leidt tot te forse kontributie opdrijving. De financiering is nog niet
sluitend, reden waarom de vereniging tot nu toe geen enkele opdracht heeft
verstrekt.

De gemeente zit echter niet stil. Het plan is goedgekeurd in de
Welstandscommissie en wordt nu verder uitgewerkt zodat mogelijk deze
week de bouwvergunning kan worden aangevraagd. Op zijn vroegst kan
eind februari de schop in de grond.

Om toch de vereniging op tUd te kunnen verhuizen plaatst de gemeente een
bescheiden tijdelijk clubhuis. Er zal in deze periode gebruik gemaakt
moeten worden van kleedkamers elders op het complex.

Wat staat ons te doen
Op korte termijn zullen veel zaken geregeld moeten worden. Hopelijk
kunnen de routebeschrijvingen in de drukwerken van de bond nog worden
aangepast. Verder zal dít vooral gevolgen hebben voor de organisatoren van
het Jan van de Vegte Memorial. In snel tempo zullen de ontwerpen voor
drukwerken moeten worden herzien en zullen we moeten bekijken welke
voorzieningen er moeten komen waarvoor het tijdelijke clubhuis te kort
schiet. Kortom het wordt geen rustige winterperiode voor de sektie.

Wij zullen u steeds zo goed mogelijk op de hoogte houden van de
ontwikkelingen.

Het bestuur wenst u
prettige feestdagen
en een voorspoedig 1995
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Haalt de sportvereniging het jaar 2000 ?

De traditionele verenigingssport staat onder druk. Het ledenaantal neemt af,
terwijl sport maatschappelijk alleen maar belangrijker wordt.

Sport ja, maar anders. Individueler, daar spelen waar het te doen is.
Individualisme is het roer van de samenleving aan het worden. Steeds meer
huishoudens bestaan uit singles en door het werken met computers is men
ook al niet meer zo gewend om met anderen om te gaan. Bovendien brengt
werk al genoeg stress en competitie.

Tijdens de vrije tijd heeft men geen zin meer in stress, in prestatie, in
competitie. Dus trekken veel sporters weg uit de traditionele sportclubs met
de verplichte trainingen, de wedstrijden op tijden die slecht uitkomen en
kiezen ze voor de individuele kick zonder beperkende krijtlijnen, belerende
scheidsrechters en schreeuwende trainers. Gemeenten kunnen sportvelden en
sporthallen bijna niet meer betalen. Jongeren hebben geen zin in training, in
trainers, in sporthallen.

Sport wordt steeds belangrijker. In het jaar 2000 zal het aantal uren vrije
tijd tegen de drieduizend lopen, zo voorspellen kenners uit de sportbranche,
waar jaarlijks voor honderden miljarden wordt omgezet. De grens tussen
werk, amusement en sport wordt steeds dunner.

Sport als balans in het leven. Sport was ooit synoniem voor prestatie,
belasting, discipline, doorzettingsvermogen, agressie. Nu willen veel
mensen nog steeds graag sporten, maar dan wel voor de fun. Een nieuwe
sportbewegingscultuur staat voorop: funsport.

Van sporttegenstanders naar sportpartners. Sport als balans in het leven.
Funsport, pleziersport. Niet prestatiegericht, maar naar binnen gekeerd.

(Vrije bewerking van het artikel: "Funsport", verschenen in het dagblad
"De Gelderlander" van 10 sept.'94)

Ton van Houdt.
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De Recreant.

Traditioneel bestaat een sportvereniging, dus ook de sectie Badminton, uit
recreanten en competitiespelers. Volgens een oud-voorzitter van het distrikt

Centrum van de N.B.B. is dit een kunstmatige opsplitsing, evenals de

verdeling in junioren en senioren. Genoemde voorzitter sprak liever over

badmintonners, die graag dat spelletje van racket en shuttle willen spelen.

Maar hoe het ook zij, voor veel verenigingen is de verdeling in recreanten

en competitiespelers van essentiëel belang. Zo zijn er louter recreanten-

verenigingen en competitieverenigingen, die zeer prestatie-gericht zijn en

vaak de recreanten in de kou laten staan. Eveneens zijt er verenigingen die

bewust of onbewust weinig aandacht besteden aan hun jeugdleden.

In beide gevallen komt het bestuur vroeg of laat tot de ontdekking, dat het

ledenaantal dramatisch terugloopt. De sektie Badminton kan mijn inziens

gezien worden als een niet- prestatiegerichte vereniging, waar de recreant

als volwaardig lid beschouwd wordt t.o.v. de competitie-speler.

Sedert vele jaren worden voor de recreant toernooien en uitwisselingen

georganiseerd in binnen- en buitenland. Sinds de tachtiger jaren zijn er vele

vaste contacten met voornamelijk Duitse verenigingen. Het eerste contact

was met de Vfl Herzberg (Harz) en tegenwoordig, sedert 1986, met onze

partnervereniging jenseits der Grenze: LVR Bedburg-Hau.

Merkwaardig genoeg zochten de beide Duitse verenigingen het eerste

contact met De Hazenkamp.
In het jubileumboek van Bedburg-Hau 1981-1991, staat o.a. te lezen:

" 1986: Die Spielkontakte konnten bis nach Holland erweitert werden".

Nogal wat Nederlandse badmintonverenigingen zijn ietwat jaloers op ons

grote bestand aan Duitse clubs. Maar deze adressenlijst bouw je niet van de

ene op de andere dag op. In de loop der jaren werden bij toernooien in
Duitsland steeds nieuwe contacten gelegd. Eén keer per jaar nodigen we

onze Deutsche Badmintonfreunde uit naar Nijmegen te komen. Dit jaar was

dat voor de zevende keer het geval. Door ook onze connecties met

Nederlandse verenigingen te onderhouden en uit te breiden, kan onze sectie

de recreant een seizoenvullend programma aanbieden. Hieruit blijkt dat de

recreant bij De Hazenkamp wel degelijk aan zijnlhaar trekken komt.

Ton van Houdt.
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Toekomst turnhal

Het zal bekend zijn dat de huurovereenkomst van de turnhal in september
1995 afloopt. Hiermee komt de relatie met Allpa, onze huisbaas, ten einde.
De heer Rutgers, directeur van Allpa, heeft ons in september 1985, voor
een periode van l0 jaar, ruimte verhuurd die hij toen niet gebruikte. Wij
hebben in deze ruimte een turnhal ingericht waarin inmiddels zeven dagen
per week wordt getraind.

Onze relatie met de heer Burgers is prima, hij vindt het bijzonder leuk wat
wij van deze ruimte gemaakt hebben en dat veel leden, vooral jeugd,
hiervan met plezier gebruik maken. In 1985 verhuisden we met ca. 70 leden
raar deze hal, nu maken er ruim 250 leden regelmatig gebruik van.

In de tussenliggende periode is ook Allpa uitgebreid en het bedrijf heeft de
aan ons verhuurde ruimte zo hard nodig dat de huurovereenkomst per
september 1995 moest worden opgezegd. Al geruime tijd is een commissie
druk in de weer met plannen voor een vervangende accommodatie.
Hierover wordt veel met de gemeente (en politiek) gesproken, immers het
vervallen van een turnhal in (turnstad) Nijmegen is een regelrechte ramp
voor de turnsport in deze regio.

Wim Zegers maakt deel uit van deze commissie en dat is niet alleen omdat
hij als technisch coördinator bij de sektie gymnastiek en turnen de grote
animator is van de afdeling turnen. Hij is ook lid van een commissie die
landelijk propageert dat vooraanstaande turnverenigingen over een eigen hal
moeten beschikken.

Uitgangspunt is hierbij dat de gemeentelijke overheid zorgt voor stadions,
zwembaden, ijsbanen enzovoort. Dus waarom zou dezelfde overheid niet
zorgen voor een turnhal. Dit gaat voor Nijmegen zeker op. Waren in 1980
drie van de zes Nederlandse turnsters bij de wereldkampioenschappen van
onze vereniging, sind die tijd is Nijmegen niet meer weg geweest uit het
landelijk en internationaal niveau.

Soms lijkt het er op dat de commissieleden de Nijmeegse politici inmiddels
overtuigd hebben van de noodzaak van een dergelijke accommodatie en van
het feit dat gemeentelijke steun hierbij onontbeerlijk is.

Recentelijk heeft het bestuur van de sektie bij wedstrijden in de hal bekend
gemaakt dat het bedrijf Allpa het pand heeft verkocht aan de gemeente en
zich elders zal vestigen. Daarmee lijkt acute probleem voorlopig verholpen.
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Het slechtste wat de vereniging echter kan overkomen is dat leden en

politiek denken "zo dat probleem is ook weer van de baan".

Immers, het gaat niet alleen om vervanging van de bestaande turnhal op de

manier zoals deze er nu uitziet. Ten eerste is de turnhal inmiddels veel te

klein. Even belangrijk is echter dat de hal is ingericht met minimale

middelen en daardoor geenszins voldoet aan de kwaliteitsnormen. Oorzaak

hiervoor is vooral dat bij de inrichting van de hal onze financiëIe middelen

zeer beperkt waren en de steun van de gemeente minimaal was. De meeste

verbouwings-kosten zijn rechtstreeks gefinancierd uit acties. De laatste jaren

is minimaal geïnvesteerd in vernieuwing.

Blijven we op deze plaats, krijgen we hal van de gemeente voor niets,
krijgen we al of niet het tweede deel erbd, er zal hoe danook veel geld

nodig zijn voordat Nijmegen een echte turnhal rijk is. De schop gaat in de

grond voor de dsbaan, een volleybalhal, stadion en zwembaden zijn er al,

een turnhal komt er dus ook! Aan onze inzet, vernuft, goede leiding,
doorzettingsvermogen, actieve bestuursleden e.d. ligt het niet. De centen,

daar gaat het nu nog om.

Agenda

07-01-1994 20.15 u

08-01-1995 11.00 u

17-01-1994 20.30 u

12-02-1994 11.00 u

12-03-1994 11.00 u

I en 2 april 1994 Jan van de Vegte Memorial
Sportpark Staddijk

Sportgala Nijmegen, Schouwburg

Nieuwjaars receptie

Algemene Ledenvergadering S.V. De Hazenkamp

koffie uurtje clubhuis V/inkelsteeg

koffie uurtje clubhuis Winkelsteeg

19



a
-G

-lÈ
q)

Ëa
ao
AV
Av
-È

È
o
È
ÀE
-G

,|ít
-c)
N
GHIt

:r
q)
O

§
ao
-l
-tr

-q)F

de Gelderlander 12-12-1994

Fraaie tweede plaats NK turnen
Door onze medewerker

ROTTERDAM - Het landskampioenschap turnen voor da-
mesteams is nipt gewonnen door Pro Patria Zoetermeer. Met
een fraaie tweede plaats bewees de jonge turnploeg van SV De
Hazenkamp definitief terug te zijn op het hoogste nationale
niveau.
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De str{d in dit sterk bezette na-
tionaal clubkampioenschap ging
tussen vijf clubs met een grote
turnhistorie. AI vanaf het begin
van de wedstrijd werd duideliik
dat de str{jd zich zort toespitsen
tussen Pro Patria Zoetermeer en
De Hazenkamp N{megen, alhoe-
wel ook K en V 0pmeer, WIK-FTC
Heerenveen en Turning Spirit
Amsterdam (met Stasja Köhler)
tot het derde toestel een rol van
betekenis speelden.
SV De Hazenkamp miste node
een sterke vierde turnstnr. Jac-
queline Willemsen kon immers
nog niet het gehele programma
uitvoeren in verband met een
trainingsachterstand.

Brug ongelijk
Aan het eerste toestel begonnen
de turnsters uit Nijmegen en Zoe-
termeer op de brug ongelilk. De
Hazenkampsters deden nauwe-
lijks onder voor de turnsters van
Pro Patria, het verschil was
slechts 0,25 punten. Jacqueline
Willemsen, terug na een lange
blessure, scoorde onverwachts
nog 8,975 punten.
Gelijkt{dig werkten de turnsters
van K en V 0pmeer bil het paard-
springen, wat hen op de voorlopi-
ge eerste plaats bracht.
Op de evenwichtsbalk gingen na-
genoeg alle ploegen frequent in
de fout; Fieke Willems ondervond
veel hinder van de rumoerige zaal
en behaalde slechts 7.90. Alleen
de tienjarige Marleen Deuning
bleef overeind en scoorde de

meeste punten (9.175) op dit toe-
stel.
Pro Patria nam desondanks we-
derom iets meer afstand van de
Nijmeegse vereniging: 0,125 pun-
ten. K en V ging na de brug nog
steeds trots.aan de leiding.

0p de vloer liet De Hazenkamp de
eindoverwinning deÍinitief uit
haar handen glippen. Ook K en V
Opmeer kon het hoge niveau van
de Zoetermeerse turnsters op
balk en vloer niet meer bilbenen.
De Hazenkampster Carolien Ver-
berk maakte op de vloer twee
missers en moest genoegen ne-
men met 7,75; ook haar clubgeno-
te Fieke Willems turnde minder
stabiel dan haar voorgaande twee
wedstrijden en eindigde met 8.05.
De gastturnster Maaike Dam uit
Zutphen kon haar steentje bijdra-
gen met 8.60; Marleen Deuning
toonde opnieuw haar kwaliteiten
door af te sluiten met 9.05. Door
de matige Nijmeegse teamscore
op dit toestel was Pro Patria
zeker van.de eindoverwinning.
Toch ging Pro Patria bil het laat-
ste toestel, het paardspringen, in
de fout en moest uiteindeliik
b[jna I punt van de opgebouwde
voorsprong weer prijsgeven aan
de Nijmeegse ploeg.
In het indMduele klassement
bleek opnieuw de klasse van de
tienjarige Marleen Deuning. Zij
werd met 36.45 punten derde
achter de Amsterdamse' Stasja
Köhler (36.65) en Patricia Tim-
mer uit Zoetermeer (36.60).



Bowlen
en Íonduen 35,00 í!
vanaÍ 4 personen
incl. 1 uur bowlen

Bowlen en
gourmetten 39,50 íE
vanaÍ 4 personen
incl. 1 uuÍ bowlen

Bowlen en
barbecuen 37 r75 *
vanaÍ í2 personen
incl. 1tlz uur bowlen

Bowlen en
koud bufÍet 39,751!
vanaÍ 12 personen kunt U
gezellig 11/2 uur bowlen en
aansluitend genieten van
een heeÍliik koudbullel- -1-
'(Oageti;Xs) 
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GEBR. ZEGERS
Groente en fntil van eigen bedrijf

prima kleiaardappelen
diverse soorten hand- moes appels
diverse soorten hand- stoofperen

diverse koolsoorten

Per grote hoeveelheid voordeliger

Oude Dukenburgseweg 28, Nijmegen

Telefoon 080-445555

Bijsterhuizenstraat I 5, Nijmegen

Telefoon: 08897-71932

Prettige feestdagen

ESTAURANT
,,Ío's pub-Ío's @ountetr"

* à la carte
geopend:

Hét trefpunt
voor

Hazenkampers

ma. 16.30-22.00
di.16.i0-01.30

wo. 16.30-01.30
do.16.30-01.30

vrij. 1 6.30-01.30
2a.14.00-01.30
2o.16.30-02.30

Uw gastheer en gasMrouw
Jan en Marijke van den Boom

Tweede Walstraat 165 - Nijmegen
Tel:080-233726



b.v. Bloemisterij FIRMA AALBERS

ZELFBEDI ENI NGS PLANTENKAS

SNIJBLOEMEN

ALLE BLOEMWERKEN

HATERTSEWEG 275 _ NIJMEGEN _ TELEFOON O8O _ 550275
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Broekkant 49 - 6581 AD Malden bij Nijmegen
Tel: 080 - 583100 Faxrr': 583277
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